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1. Opening en mededelingen

Frank is de facilitator voor dit overleg. Zijn het jaar begonnen met toekomstvisie 2020 en 
verder. Willen het goede verder verbeteren en problemen oplossen en toen kwam Corona. 
Corona gaat voorbij. Alleen wanneer is nog de grote vraag. In dit overleg willen met elkaar 
bespreken wat de gevolgen zijn van Corona op korte en lange termijn m.b.t. participatie.

Gemma Vriends : Korte termijn gevolgen: cliënten kunnen niet deelnemen aan activiteiten 
bij de buurthuizen. Middellange termijn is nog koffiedik kijken m.b.t. sociale problemen en 
medische risico’s. Laten RIVM-regels leidend zijn en slechts een beperkt aantal cliënten 
toelaten tot de buurthuizen.

Cliënten met een klein netwerk, GGZ problematiek en ouderen (70+ en 80+) hebben het erg 
zwaar.

Frank stelt de vraag “of we daaraan extra aandacht kunnen geven”? Individuele 
dienstverlening komt nu beetje voor beetje weer op gang. Over 1,5 jaar verwachting, dat we 
aan de slag zijn zoals we gewend waren met uitzondering van de grote festivals. Belangrijk 
leerpunt : veel mensen helpen elkaar vrijwillig/zijn socialer geworden. Meesten kunnen 
terugvallen op kennissen en/of buren. 

Maurice Spoorenberg : IMK richt zich op bedrijven/ondernemers. Ziet geen positieve 
berichten op korte termijn. Startende en financieel zwakke bedrijven vallen als eerste om.

Verwachten  toename van TOZO naar BBZ op korte termijn, wanneer meer bedrijven in 
zwaarder weer gaan komen. Deze situatie zal nog 1 jaar zal voortduren vanaf het moment 
dat overheid alles “op groen” zal zetten. Gemeenten zullen kort op de ondernemers moeten 
gaan zitten. Fraude dient voorkomen te worden (betalen voor indienen aanvraag TOZO).



Wethouder Willemsen stelt de vraag aan Maurice of de nieuwe economie na Corona op full 
speed zal kunnen gaan draaien? Maurice geeft aan dat dat niet mogelijk is vanwege de 1,5 
meter economie met name in de horeca. Halvering van de klanten en kosten blijven gelijk. 
Verhuurders zouden dan ook de huur aan moeten passen. Er zal samen naar oplossingen 
moeten worden gekeken.

Jeroen van der Geest (MidZuid) :  Voor het behouden van arbeid en het kunnen werken 
op een veilige manier voor de kwetsbaren in de samenleving, is er veel geld nodig om e.e.a. 
aan te passen. Wanneer mensen onder de WSW vallen en het bedrijf waar zij werken valt 
om, dan sluiten deze mensen weer achteraan aan. 

Onderstaande link (document van het SCP) heeft Jeroen nagezonden. 
https://www.scp.nl/binaries/scp/documenten/publicaties/2020/05/18/zicht-op-de-
samenleving-in-coronatijd/SCP+Zicht+op+de+samenleving+in+coronatijd.pdf

Frans de Hoogh : Ziet een positief beeld in creativiteit van de mens. Thuiswerken geeft een 
boost om meer aanvragen sneller af te kunnen handelen. Negatief is dat er geen 
huisbezoeken kunnen worden afgelegd, welke vaak ook een sociaal karakter hebben, om 
achter de voordeur te kunnen komen. Financieel gezien ontvangt de stichting subsidie van 
gemeente Oosterhout, maar de eigen fundraising is stil komen te liggen, waardoor er minder 
inkomsten zijn.  Er zal hierdoor een beroep moeten worden gedaan in de toekomst op de 
gemeente. 

Wethouder Willemsen vraagt aan Frans of hij een schatting kan maken voor de begroting 
van 2021 op sociaal en financieel vlak? Verwachting is dat er 20 tot 30 % meer aanvragen 
zullen worden ingediend. Voor Oosterhout betekent dat 1100 tot 1200 meer aanvragen. 

Salo Timmermans : Grote groep leerlingen reageert goed op digitaal onderwijs. Met 
sommige leerlingen is er dagelijks meerdere keren per dag contact en met andere enkele 
keren per week contact. Kunnen helaas niet met alle leerlingen contract krijgen. Deze blijven 
onder de radar ondanks dat school toch faciliteiten heeft aangeboden. Doen er verder alles 
aan om schoolverlaters te ondersteunen bij het halen van het diploma. Ook wordt er veel tijd 
gestoken in het vinden van arbeidsplaatsen (stage).

Wethouder Willemsen vraagt aan Salo of het bij hen bekend is, dat SBB extra gaat 
investeren? Dit is bekend. Salo geeft aan dat er nog geen verwachtingen zijn vanuit de 
gemeente. Willen in de toekomst wel overleggen met gemeente.

Cees van Broekhoven : BBZ bestaat al ruim 25 jaar, echter zijn veel ondernemers niet op 
de hoogte van het bestaan van BBZ-regelingen. Sinds Corona is hier wel verandering in 
gekomen.

Groot gevaar schuilt in de verdubbeling van de bedrijfskredieten in de komende jaren. Extra 
kosten worden geschat op € 600.000,00 /700.000,00.

Wanneer de overheid dezelfde invorderingssystematiek blijft hanteren, dan wordt dit wel een 
punt van aandacht. Ondernemers zijn vaak erg goed in hun vak, maar hebben moeite met 
administratie. Hierin zou men beter begeleidt of bijgeschoold kunnen worden. 
(Ondernemersplatform kan hierin rol betekenen.  Wethouder Willemsen laat weten dat er al 
contacten zijn gelegd met accountantskantoren en verzekeringsmaatschappijen om 
ondernemers te kunnen ondersteunen.

Anneke Suvee : Forse daling aanvragen geconstateerd. Reden : Moeilijker om weg te 
vinden, geen fysiek bezoek, wel digitaal contact mogelijk. Momenteel zijn incassobureaus 
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en gerechtsdeurwaarders ook milder met incasseren. Betekent wel uitstel van executie. 
Zullen communicatie gaan uitbreiden d.m.v. flyers, posters etc. Contact met de gemeente is 
prima. Verwachting is dat de kosten met € 75.000,00 zullen gaan stijgen in toekomst. 
Belangrijk is ook om dichter bij elkaar te kunnen zitten, zodat cliënten in 1x geholpen kunnen 
worden en niet via diverse loketten.

Onderstaande is na het overleg toegezonden door Anneke.

Vorige week is onderstaand rapport verschenen;

https://vng.nl/sites/default/files/2020-05/eindverslag-werkgroep-sociale-impact-
coronacrisis.pdf

Met name de doelgroep jongeren wordt veelvuldig benoemd.
Ook vanuit onze organisatie zijn er zorgen richting de jongeren. De kans is aanwezig dat 
een deel van de jongeren de aansluiting gaat missen.
Daar waar er een minder goed netwerk is of er zijn (financiële) problemen binnen het 
gezin/omgeving bestaat de kans op generatie armoede.
Misschien is het goed om hier nog even naar te kijken. Kunnen we deze doelgroep vinden 
en welk maatwerk aanbod kunnen we (gezamenlijk) bieden?
 
Onderwerpen als, laaggeletterdheid, schaamte en beperking van de Nederlandse taal 
komen ook in het rapport naar voren.

Gemma Vriends : Inburgering statushouders is ook stil komen te liggen. Digitaal 
voortgezet. Huisvesting is wel stopgezet. Verwachten toename in huisvesting.

2. Rondvraag en sluiting

Aan alle genodigden wordt een laatste opmerking gevraagd door Frank.

Jeroen van der Geest : Er is werk genoeg, waarde aan werk is gewijzigd.
Frans de Hoogh : Wil benadrukken dat samenwerken erg belangrijk is.
Wethouder Willemsen : Bedankt iedereen voor deelname aan het overleg. Vraagt 
bereidheid om dit gesprek voort te zetten in de toekomst.

Het overleg wordt gesloten
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